


Regnskab 1985
Resultatet af regnskabet for 1985 foreligger nu 
og viser i hovedtræk følgende:
A. Driftsvirksomhed - l.ooo -
00 Byudvikling, bolig og

miljøforanstaltninger........ kr. + 3*655
01 Forsyningsvirksomheder.......  " + 512
02 Vejvæsen...............    ” 5*596
03 Undervisning og kultur .......  '* 35*738
05 Social- og sundhedsvæsen.... M 39*c>57
06 Administration .................  16,525

kr,,____92,949

B, Anlægsvirksomhed
oo Byudvikling, bolig og

miljøforanstaltninger ........ kr. 15*680
02 Vejvæsen...............    M 56
03 Undervisning og kultur*.......  ” 14,459
05 Social- og sundhedsvæsen ..... ________466

kr. 3o»641

G. Renter
07 Renter ...................... kr.____+  4*315

D. Finansforskydninger
08 Finansforskydninger ......... kr. + 17*195

S. Afdrag på lån
08 Afdrag...................... kr.________ 821

A+B+C+D+E....................... kr. lo2.9ol
08 Finansiering................. u r lo2.9ol

kr_._________o

Totalregnskabets udgifts- og ind
tægtsside balancerer med ........ kr. 26 6 .158

Den likvide beholdning udgør ul
timo 1985 ...................... kr_.____ 91..549

Kommunens finansielle nettoformue
ultimo 1985 ....................  kr. 33*651
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BUDGETBEHANDLING 1987 - 1990

Overnævnte budgetforslag har nu været behandlet 
i samtlige stående udvalg og foreligger til 
Økonomiudvalgets behandling.

Materialet der endnu fremtræder incl. moms og i 
86 - prisniveau består af:

1. Budgetoversigt (talmateriale)
2. Bemærkninger (rosa)
3. Nye ønsker (gule)

Resultatet af det samlede forslag er, at de 
nettodriftudgiftrammer som Økonomiudvalget har 
afstukket, er overskredet med 6.7 mio. og for
deler sig således:

Beredskabskommission 58.670
Ej endomsudvalg 0
Kulturelt udvalg 
Socialudvalg:

1.128.480

Kommunal bestyrelsen 298.960
Lovbindne 600.760 899.720

Teknisk udvalg 2.886.900
Økonomiudvalg 146.910
Lønbudget total 1 .551 .390

6.672.070

I denne konstaterede overskridelse er ikke med
regnet konsekvens af nye ønsker.

Af nye ønsker er følgende i forslag: (se bilag)

Dag og år:

Mandag, 9. juni 1986

Blad nr.

1647
Formandens
initialer:

a •

A l  l  ■ / / 't 't iL ,  C - /  Zv © ©  -t T
7 ^  .

Z/ddt/dAc. / c / £

/ (  / / tU  Cf A L / 7 ^ 7/O
T

t -

6 L  <*✓'/
------ / - r  ------- t -------

r'C .U .iS c A  /d U  d A  A '
77

/ < * <  c.

r
’cf ( t  '  U  c----------------------------------------------------------------- _

std C ^ d /,1 ,/s^  /t-u A A o \- . <?S^a ''CC~

“ “ 7 -------7 7  / /
I ca. { / fø j. u rd u  <; c  / __________

c 'Qs'ctd-u SiA

/ L k
. 7

1987
x)970.000 

395.187 
866.835
500.000
660.000 

3.392.022

x) der er ikke medregnet Kulhusgården.

Ovenstående skal også sammenholdes med den fæl
leserklæring, der pr. 13.5.86 er indgået mellem 
regeringen og de kommunale organisationer.

Ej endomsudvalget 
Kulturelt udvalg 
Socialudvalg 
Teknisk udvalg 
Økonomiudvalget

Hovedelementerne heri er:
at nettodriftudgifter for den enkelte kommune 
ma ikke i 1987 og 1988 overstige gennemsnit for 
arene 1985 og 1986, korrigeret for refusionsom
lægning, prisregulering m.v.

at likviditetsforbruget ikke må overstige et 
beløb svarende til tilskudsnedsættelsen i 1986 
grundet omgåelse af henstillinger.

vend



(1). .fortsat
Hvis henstillingen ikke overholdes bliver kon 
sekvensen den, at kommunen skal deponere et be
løb i Nationalbanken svarende til overskridel
sen ,
Beløbet skal herefter først henstå i 4 år uden 
forrentning og derefter bliver tilbagebetalt 
over 3 år.

Nettodriftudgiftsrammen jfr. henstilling (be
regning - se budgetoplæg side 1)

123.959.786

Budgetforslag for 87 i 86 - pris 129 .299 .280

Ialt vejledende overskridelse 5.339.479

Ved yderliger godkendelse af samtlige nye 
ønsker jfr. foran 3.392.022

Forventet overskridelse ved godkendelse af 
materialet 8.731»501

Nogle årsagsforklaringer på denne overskridel
se :
Driftkonti vedr. spildevandsanlæg samt 
renovation tegner sig for ca. 3.600.000

Øvrige forbedringer fordeles på :
Kulturelt, Social og Øk.udvalg ca. 1,739.479
Nye ønsker taler for siq selv 3.392.002

8.731.501

Ovenstående fremstilling vedr. alene driften.
På nuværende tidspunkt er der stadig megen u- 
vished i beregning af finansieringen bl.a. be
grundet i følgende:
Beskatningsgrundlag for 1987 er endnu meget u- 
sikker.
Usikkerhed om støreisen af generelle tilskud. 
Vuderingsgrundlag for grundskatten mangler. 
Refusionsberegning samt forældrebetaling endnu 
ikke korrigeret.

Med baggrund i dette kan en finansiel opgørelse 
først enddeligt foretages til augustmødet.

Der- anmodes herefter om stillingtagen til:
a. Driftbudget (Kt. 0-6 excl. refusion)
b. Anlægsbudget
c . Bemærkninger
d. Nye ønsker



Budget 1987. Psykologisk rådgivning.
Behandling af budgetforslaget for året 1987.
Det administrativt udarbejdede budgetoplæg og 
ledende skolepsykolog Bjarne Nielsens bemærk
ninger medsendes dagsordenen.
Bemærkningerne koncentrerer sig væsentligts om 
normeringen af psykologordningen med antal med
arbejdere og antal timer til medarbejderne.

Fællesstyrelsen for Skolepsykologisk Rådgivning, 
den 12.05.86.
Det anbefales, at foretage flg. ændringer i bud
getoplægget .
Konto 304 00 171 - tjenestekorsel ? 3.000,-kr. 
konto 304 00 271 - ovr. tj.ydeis. + 3.000,-kr.
Det anbefales, at der afsættes et beløb på 
kr. 12.500,- til løn til konsulent for kurator
virksomhed, såfremt der fra 01.08.87 bliver 
mulighed for at genoprette stillingen.
For så vidt angår spørgsmålet om konsekvenserne 
af arb.tidsnedsættelsen tages op på et Fælles
styrelsesmøde den 29.05.86 kl. 0800.

Skoleforvaltningen, 13.05.86.
For så vidt angår ændringerne i budgetoplægget 
er det sendt til Kulturelt Udvalg d.d.

kulturelt udvalg den,20. maj 1986 
Anbefales

Ledende skolepsykolog den 23. maj 1986
Fremsender redegørelse for de budgetmæssige kon
sekvenser af arbejdstidsforkortelsen samt rede
gørelsen for anvendelsen af arbejdstiden i Psyko
logordningen.

Fællesstyrelsen for Skolepsykologisk Rådgivning, 
den 29.05.86.

Bjarne Nielsens forslag om at der tilføres ordningen 
2 timer til klinisk psykolog Inger Jørgensen i.f.m. 
arbejdstidsforkortelsen pr. 01.01.87, blev anbefalet. 
Anslået udgift 12.000,- kr.

Budgetoplæg incl. løn blev uddelt.

Budgetoplægget med de indstillede forslag anbefales. 

Kulturelt udvalg 2.6.86: Anbefales..
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Skoven Bibliotek v/ Annelise G. Jørgenser 
ansøger om bogopsætter i 2 ugentlige ti
mer fra den 1. aug. 1986.
Det oplyses, at behovet er lige så stort 
som for Dalbyafdelingen (udlånstatistik) 
hvor man har haft bogopsætter i flere år.
Ledende deltidsbibliotekar Gerda Knudsen 
anbefaler det ansøgte og indstiller 

m  til jobbet.
Sekretariatet den 26/5-86:
En 14-årig bogopsætter koster pr. time 
k r . 25,49 og efter okt., hvor hun fylder 
15 år k r . 29,44.
Lønudgiften excl. feriepenge vil for pe
rioden fra aug 86 til jan. 87 udgøre=
18 timer a' k r . 25,49 k r . 458,82
24 - - - 29,44 706,56
Ialt excl. ferieg. kr.1.163,38
I 1987 vil lønudgiften beløde sig til:

kr.3.145,20

Kulturelt udvalg 2.6.86; Godkendt for 1986.
Budget 87 omregnes med ekstra bogopsætter.

Økonomisk oversigt i.h.t. mødereferater fra vejsy 
den 7. maj 1986._________________________________

/• T o .

T

7y  / t e ? .

A. vedr, reparationer på vejnettet:
1. looo m2 slidlag på Havretoften kr. 48.000 ,0

2. Ca. 4ooo m2 " " Engsvinget",
"Englodden" + vej til "Enghaven"
37 A-B-C-D + udskiftning af brønd
ved "Englodden" 5 kr. 198.0 0 0 ,0

4. Lukning af større revner i f.eks.
Vens1evled-Orebjerga11e-Orebjerg-
vej og Femhøjvej = 3o.ooo m2 kr. 60.0 0 0 ,0

kr. 3o6.0 0 0 ,0
5. Renovering af fortove på Kirke

bakken v. eget mandskab kr. 25o.0 00 ,0
kr. 556.000,0

B. Udskiftning/reparation af materialgårdens 
maskiner________________________________

1. Ny traktorkost kr. 2o.337.4o
2. Udskiftning af KUBOTH-L 175

incl. kost-græsklipper og sneplov " 219.198,1<.
3. Evt. udskiftning af MERCEDES 

Kabinevogn idet brandvæsenet er 
interesseret i at overtage kabi
nevognen . fortsætt es....



fortsat.

Byttepris ved køb af VW Turbo 
Diesel Kassevogn m.dobb.kabine 
(pris incl. moms og leveringsom
kostninger, kr. lo3.696,oo) kr.

Oag og år.

Mandag, 9. juni 1986
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68.696,a

kr.. 3o8.231,5(

Ialt A + B kr. 864.231,5(

Rest budget i h.t. kontoudtog af 2/5 1986:
Konto nr. 212 oo o/o-3 og 212 oo o2o-5o 

= forstærkning af køre
baner kr. 991.78o,o<

" " 212 oo 080-08 og 212 00 o9o-o4
= reparation af belægninger 
på kørebaner kr. 5o.84o,o

" " 2o6-oo-o29-oo = anskaffelse
af vintermateriel 41.4oo,o

" " 2o6-oo-l3o-o7 og 2o6-oo-o6o-oo
= vedligeholdelse af materi
el kr. 116.974,0

Ialt krl.2oo.994,o
28.5.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man indstiller punkterne A.1-A.2-A.4.-A.5 
samt B.1-B.2 til godkendelse.
F.s.v angår pkt.B,3. indstiller udvalget, at kabi
nevogn indkøbes i indeværende budgetår, hvorefter 
den eksisterende overlades til beredskabskommissi
onen uden beregning.

Kommunernes revisionsafdeling fremsender 
beretning om revision af regnskabet 1985 
vedr. Egnsmuseet Færgegården.

Den udførte revision har ikke givet an led«*, 
ning til bemærkninger.



Ansøgning om tillægsbevilling.
De Tre Ege - rengøring - fast løn. 
Konto 535 04 195-02.

^ 6 . c iu k  .

~ T

Beregnet forbrug 1986 ........... kr. 1.243.000
Bugdet 1986 ......................  kr. 918.000
Tillægsbevilling ................  kr. 325.000

Ved budgetlægningen for 1986 udviste det oprinde
lige budgetforslag en udgift på kr. 1.135.000 - 
et beløb af samme størrelse som budget 1985. 
Forbruget i 1984 (kr. 681.000) tydede således på 
en overbudgettering og forslaget for 1986 ned
sattes til kr. 900.000.-.
I forbindelse med udvidelsen øgedes aktiviteterne 
i 1985 og budgetforslaget for 1986 burde ikke ha
ve været nedsat.
Forbrug pr. 7/4 1936 k r . 311.391>oo

Socialudvalgsmøde den 27.5.1986: Anbefales.

Lokalplan 18.
Fa.DG&CO fremsender et samlet overslag over de to 
tale byggemodningsudgifter på erhvervsområdet i 
Over-Oråby.
Udgifterne kan i sammendrag opstilles således:
Kloak
Vejanlæg
Vandanlæg
El-belysning
Ialt incl.moms.

kr.2.31o.ooo.-
- 2.4ol.5oo.-
- 299.9oo.-
- 21o.ooo.-
kr. 5.221.400.-

I ovenstående opstilling er ikke medtaget udgifte 
til vandstikledning til Druedal på kr.28*5oo.-
For så vidt angår EL-FORSYNING kan det oplyses,at 
NESA forsyner området med kabler/skabe uden bereg 
ning for bygherren, idet der først betales af er
hvervsvirksomhederne ued bebyggelse og efter det 
forsyningsbehov, der er på de enkelte erhvervse
jendomme.
28.5.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man anbefaler en total byggemodning af det 
af lokalplanen omhandlede område.



Lokalplan 35,
I forbindelse med Teknisk udvalgs behandling af 
denne sag den 28.5.1986 omhandlende 3 vindmøller 
på Kyndbyværket indstiller udvalget, at udgifter
ne i forbindelse hermed fordeles således:
Lokalplan: IFV 
Kommuneplantillæg: Kommunen
Kommunen afholder i første omgang samtlige udgif
ter, og herefter fakturerer IFV deres andel.

matr.nr.S-** af Neder-Dråby.

Landinspektør Mads H 8oll fremsender udstyknings
sag vedr. den KMD-BYG tilhørende ejendom (tidl.

j), som nu agtes ud
stykket i 4 parceller.
Arealet er beliggende i byzone og er omfattet af 
lokalplan 31.
26.2.1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til byrådet med 
anbefaling, dog således, at man forudsætter ind
betaling af kloakbidrag i.h.t. betalingsvedtæg
tens bestemmelser herom.

Byrådet 18.3.86: T.U. indst, godkendes.

9.maj 1986:
Modtaget projekt fra fa.DO&CO.
12.maj 1986:
Fremsendt dette til udtalelse hos landinspektør.

Der ønskes udvalgets stilling til entreprenør. 
Anslået anlægsudgift kr.135.ooo incl.moms.

28.5.1986:
Teknisk udvalg indstiller til ØK-udvalget, at 
arbejdet udbydes i indbudt licitation med delta
gelse af 
Arne Larsen 
Ove Oohansen 
Bjarne Thorsan



Matr. nr. 8 GO, Bakkegårde,

AFAV.
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Da Jægerspris kommune pr.ljuni 1986 er optaget i 
AFAV skal der udpeges to medlemmer af byrådet til 
repræsentantskabet#

Byrådet 2o.5.86: Formand og næstformand i Teknisk 
udvalg vælges.

27.maj 1986:
flodtaget skrivelser fra såvel AFAV som Frederiks
sund kommune, som bekræfter Jægerspris kommunes 
optagelse i AFAV#
I øvrigt afholder AFAV bestyrelsesmøde den 13.6. 
1986 kl#o8oo på AFAV.
28.5*1986:
Teknisk udvalg fremsender sagen til såvel ØK-ud- 
valg som byråd til almindelig orientering.



Oag og år: Blad nr.
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Tilbageførsel af sommerhusområde i Neder-Oråby^,

I fortsættelse af udvalgets behandling af sagen 
den 26.3. d.å. - pkt.T.l. - kan det meddeles, at 
der den 2.april d.å. er rettet henvendelse til 
LRS 0 Fentz om at få foretaget en juridisk vurde
ring af de økonomiske aspekter i sagen.

28.4.1986:
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modtaget skrivelser fra hhv
, som fortsat udtrykker utilfredshed ved 

den af kommunen påtænkte tilbageførsel.
3o.4.1986:
Forelagt Teknisk udvalg til efterretning. 

7.5.1986:
Modtaget juridisk vurdering fra LRS O Fentz. 

28.5.1986:
Tekniskudvalg indstiller til ØK-udvalg og byråd, 
at man som af LRS Fentz foreslået, anmoder grund
ejerne om at fremkomme med oplysning om erstat
ningsstøreiser mod behørig dokumentation - inden 
man foretager endelig beslutning om tilbageførsel 
Ejerne bør i. øvrigt gøres bekendt med den af LRS. 
Fentz afgivne udtalelse.

Erhvervspolitik.

G L  A 3 / / c

d /

’

1 /

Revisor Hans Vindelev fremsender skrivelse af 
29.januar 1986, hvori der fremsættes såvel betragt
ninger som spørgsmål om en målrettet erhvervspoli
tik i Jægerspris kommune eller åbenbart efter spør
gerens opfattelse mangel på samme.
Hvis udvalget finder, at de stillede spørgsmål fal
der uden for udvalgets normale arbejdsområde, bedes 
andet udvalg anvist, hvorefter sagen videreekspede- 
res hertil.

26.2.1986:
Sagen fremsendes til ØK-udvalget til videre stil
lingtagen og besvarelse.

Økonomiudvalget 10.3.86: Det foreslås, at der nedsæt
tes et ad hoc-udvalg med 3 repr. fra byrådet suppleret 
med 1 repr. fra erhvervslivet.

Byrådet 18.3.86: Allan Jensen, Asger Mansted og Sv.
E. Isakson valgtes.

ØKONOMIUDVALGET, den 9. .juni 1986:

Det nedsatte udvalg har afholdt møde på rådhuset 
d. 21. maj 1986, hvor man gennemcLfrøftede oven
nævnte sag. der vedlægges re fe ra t a f mødet t i l  
økonomiudvalgets orien tering.



Denterarealet.
Brugsen, Jægerspris, forespørger ora prisen på et

2areal beregnet til ca. 85o m fra centerarealet 
ved. Møllevej. Skitse over det ønskede areal ved
lægges ansøgningen.
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Kommuneplan,
Under henvisning til verserende sag i Beredskabs
kommissionen omkring indretning af kommandostation 
m.v. har man besluttet at oversende sagen til Plan 
lægningsudvalget, idet denne har et videregående 
planmæssig sammenhæng.
Oa Planlægningsudvalget, som det er vedtaget ned
sat, indeholder det samlede Tekniske udvalg, finde 
formanden det opportunt, at få en principiel drøf
telse om rimeligheden i at bevare P.U. i dets nuvæ 
rende skikkelse, som foruden TU består af

X X X  •* 7? cr u< /

f

■ 9 ^ X '/ U ^  •
7  / /

Borgmesteren
Formand/Kulturelt udvalg 
Formand/Socialt udvalg 
Kommunaldirektøren 
5 forvaltningschefer
ialt 14 personer.
Sagen skal med indstilling fra 
valget.

TU forelægges ØK-ud

30.4.1986:
Teknisk udvalg foreslår følgende 
for indeværende byrådsperiode:
ØK-udvalg
fmd./Ejendomsudvalg 
samt
Kommunaldirektør
ØK-chef

sammensætning

Kommuneingeniør-socialinspektør-ledende skolein
spektør - skatteinspektør - CF-leder i det omfang 
planlægningsopgaven vedrører den pågældende for
valtning.

Udvalget har med denne indstilling ikke taget stiJ 
ling til sekretærfunktionen.
Økonomiudvalget 12.5.86:
møde.

Udsættes foreløbig til næste
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Arbejdgruppen til støtte for projekt vedr. 
forslag til indførelse af EDB i folkeskolen 
fremsender skrivelse af 12.marts 1986.
I skrivelsen udtaler arbejdsgruppen sig om 
nedenstående punkter:
Hvorvidt og i givet fald, hvorledes informa
tik kan indføres i undervisningen samt fra 
hvilke klassetrin.
Datamaskinen tænkes brugt til.
Hvilke timetalsmæssige konsekvenser skønnes 
indførelsen af informatik at få.
Hvilke krav fremkommer ved en evnetuel indfø
relse af informatik med hensyn til maskinel og 
programmel.
Arbejdgruppen peger på at nedsætte en læse
plansgruppe af undervisere med indsigt i faget 
informatik.
Arbejdsgruppen betragter sig efter mødet den 
5. marts 1986 som nedlagt, idet medlemmerne 
mener, at arbejdet er udført.

Skoleforvaltningen, 02.04.86.

Skrivelsen fra arbejdsgruppen medsendes som 
bilag til skolekommissionens dagsorden.

Skolekommissionen, den 21.05.86.
Skolekommissionen kan ud fra arbejdsgruppens 
oplæg principielt anbefale, at informatik 
indføres på 4.kl.trin i skoleåret 1987/88, 
og at der afsættes 1 time ugentligt dertil 
pr.klasse.
Skolekommissionen indstiller, at der i 
forbindelse med indførelsen af informatik 
afsættes tilstrækkelige midler til efterud
dannelse af lærere og til indkøb af program
mel og maskinel, der har flest mulige anven
delsesmuligheder .
I 1988/89 bør undervisningen søges videreført 
på 5.kl.trin evt. ved forsøgsundervisning.
Senere bør undervisningen integreres i 
folkeskolens øvrige fag.
Skolekommissionen henstiller, at der nedsæt
tes en læseplansgruppe, der kan udarb. 
en læseplan til skoleåret 1987/88.
Der afholdes en temadag for skolekommissionen 
om informatik i løbet af efteråret.
Kulturelt udvalg 2.6.86: Udvalget anbefaler, at der 
arbejdes videre med at indføre informatik på 4. klas
setrin i skoleåret 1987/88.
Endvidere, at der på et tidspunkt skal gøres rede for 
uddannelsesmulighederne af lærere samt at der ned
sættes en læseplansgruppe.



Elevkantiner - skolerne.

På baggrund af skrivelse af 03.01.86 fra 
Kulturelt Udvalg til skolerne samt FLR, hvor 
man ønsker nogle synspunkter om ovennævnte er 
der indkommet flg.:

Sogneskolen, den 06.03.86.
Lærerrådet fremsender forslag til kantineord
ning. Man lægger vægt på, at ordn. indgår i 
en pædagogisk sammenhæng, samt at der på skolen 
findes et reelt tilbud om billig, sund og va
rieret kost.
Skolenævnet, den 12.03.86.
Tilsutter sig lærerrådets forslag.
Jørgen Solgaard, den 13.03.86.
Anbefaler.

Møllegårdskolen, den 13.03.86.
Forslag fremsendt af nævn, lærerråd samt 
skoleledelsen.

Solbakkeskolen, den 13.03.86.
Fo'rslag/udtalelse fremsendt af elevråd, lærer
råd, nævn samt skoleledelse.

Fælleslærerrådet, den 13.03.86.

Anbefaler en kantineordning på alle kommunens 
skoler - individuel ordning fra skole til sko
le - forskellige faciliteter at arbejde ud fra.

Skoleforvaltningen, den 25.03.86.
Materialet fra skolerne er så omfangsrigt, 
at vi har valgt at kopiere forslagene/udtal- 
elserne som bilag til dagsordenen for skole
kommissionen samt kulturelt udvalg.

Skolekommissionen, den 21.05.86.
Skolekommissionen kan anbefale, at der 
på de enkelte skoler gives mulighed for 
at oprette en kantine-/frugtbodordning.
Der skal altid være en voksen ansvarlig 
til at forestå indkøb og regnskab.
Eleverne skal inddrages i ordningerne i 
videst muligt omfang.
Kantinerne skal kunne hvile i sig selv 
excl. lønningerne til de voksne ansvarlige.

Kulturelt udvalg 2.6.86: Udvalget kan anbefale at 
der i skoleåret 1987/88 gennemføres en forsøgsord
ning på Sogneskolen på baggrund af Sogneskolens op
læg, hvilket medfører yderligere 11 lærerskematimer 
+ reduktion.
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Teknisk forvaltning•

Ingeniør P Ibsen fremsender ansøgning, hvori han 
ansøger om kvalifikationstillæg til sin løn - 
§1 - stk 2 tillæg.
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Sagen har den 1.12.1983 været forelagt Teknisk 
udvalg, hvor kommuneingeniør.en anbefalede det an
søgte.
Teknisk udvalg vedtog herefter at videresende 
sagen til ØK-udvalget ligeledes med anbefaling.

Økonomiudvalget 12.12.83; Anbefales til K.L. lønud
valg.

Kommunernes Landsforening meddeler i skrivelse af 
29. maj 1984, at man ikke finder overenskomstens 
forudsætninger for ydelse af §1, stk. 2-tillæg 
for opfyldt og derfor ikke kan medvirke til til
læggets gennemførelse.

12.5.1986: Peter Ibsen fremsender fornyet ansøg
ning.

Se i øvrigt skr. fra Kommunernes Landsforening af 
29. maj 1986.

Ansættelse af socialinspektør

Efter ansøgningsfristens udløb var indkommet 
følgende ansøgninger:

1.
2 .
3.
4 .
5.
6.
7.
8.
9 .
10 ,

11,
12 ,

13.
14.
15,
16,
17.

Efter gennemgang af ansøgninger besluttede 
samtaleudvalget at indkalde ansøgning nr. 
7 - 8 - 9 - 1 2 - 1 3 - 1 6
Efter samtalerunde indstilles følgende i 
prioriteret orden til stillingen:

1.
2.
3.



Dag og år: Blad nr.

^  1 
ansøger om kursus i week-enden 29. 

august - 31. august 1986 vedr. "Ungdomsskolenævnenes 
og voksenundervisningsnævnenes arbejdsgrundlag i 
fremtiden"
Kursusprogram vedlægges.

DEN 12.05.86: Sekretariatslederen: Det 
anbefales, at Hanne Rockhill bevilges 
det ansøgte kursus.

Mandag, 9. juni 1986

■ 4T
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1654
Formandens
initialer:

12.5.86: Tilmelding afsendes, med forbehold for god
kendelse i økonomiudv. (efter aftale med komm.dir.)

Ansøgning om oprykning til overassistent:.
Assistent , skatteforvaltningen, ansø 
ger i skrivelse af 13. maj 1986 om oprykning til 
overassistent.
LØN- OG PERSONALEKONTORET 15.5.86: Overenskomstens 
regler for oprykning vedlægges sagen, med henvis
ning til § 3, stk. 3, nr. 3.

Teknisk forvaltning.

3*.
T ~ T -

Niels 8ork Sørensen fremsender skrivelse af 3.6.86, 
hvori denne udtrykker ønske om at fratræde sin stil
ling pr. 1.8.1986.

Assistent _  , social- og sundhedsfor
valtningens sikringsafdeling, opsiger i skrivelse 
af 27. maj 1986 sin stilling til fratræden pr.
31. juli 1986.

S  , . V 7 / /
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Socialinspektøren 28.5.86; Til efterretning.



Skolekonsulent Poul Herskind søger i skrivelse 
af 27.maj 1986 om tjenestefrihed til organi
sationsarbejde med 1 ugentlig lærerløntime 
for skoleåret 1986/87, idet der henvises til 
bestemmelserne i finansministeriets cirkulæ
re af 24/8 1981.
Det foreslås, at lønnen udbetales af Jægerspris 
kommune og refunderes af Danmarks Lærerforening 
reds 33B son for de øvrige lærere med tilsva
rende tjenestefrihed.
Det oplyses, at der ved planlægningen af det 
kommende skoleår på skolen er taget hensyn til 
ansøgningen om tjenestefri.

SKoleinspektør Jørgen Solgaard d. 29/6 1986 
Fremsendes med bedste anbefaling.

Ledende skoleinspektør den 3.juni 1986 
Anbefales.

Ledende skoleinspektør Bjørn Godt - Hansen 
anmoder om tilladelse til at deltage i en 
studierejse til Sovjetunionen i efteråret 
1986.
Skoledirektørforeningen har i samarbejde 
med det danske og det sovjettiske under
visningsministerium arrangeret en studietur 
for foreningens medlemmer i efteråret 1986.
Formålet med rejsen er at studere det sov
jettiske grundskolesystem bl.a. ved besøg 
i folkeskoler, ligesom man er interesseret 
i foranstaltninger omkring overgangen fra 
grundskole til erhvervsliv.
Turen er kommet i stand bl.a. ved direkte 
henvendelse fra undervisningsminister Ber
tel Haarder til Sovjetunionens undervisnings
minister.
Deltagerprisen vil ikke overstige 5.000 kr. 
incl. alle rejser, ophold og pension m.v.
Der er planlagt ophold i såvel Leningrad 
som Moskva.
Udgiften til turen kan afholdes af kontoen 
for skoleledemes videreuddannelse.

Kulturelt udvalg den 2.juni 1986 
Anbefales.

Skoleforvaltningen den 3.juni 1986.
Det bekræftes fra skoledirektørforeningen, 
at Bjørn Godt - Hansen har mulighed for 
at deltage i turen, såfremt den nødvendige 
kommunale tilladelse gives.




